
Zápis z jednání Občanského sdružení 15. 05. 2025 

• uvítání 

• proběhlo přijímací řízení 

obor přihlášeni přijati převis poslední přijatý  

4 leté 162 90 72 136  
4 leté sport 67 30 37 42  

6 leté 110 30 80 30  
8 leté 127 30 97 41  

 

• hodnocení 3. čtvrtletí – 11 žáků z 23 tříd má problémy – řešíme je ve spolupráci: třídní 

učitel (a ostatní učitelé, kteří jej učí – Teams skupina) – výchovná poradkyně, školní 

psycholožka, zástupkyně ředitele školy – ředitel školy. Tři žáci – výraznější problémy. 

• změna v koncepci – v prvním ročníku 4–letého studia máme již 4 třídy (3 všeobecné a 1 

sportovní) – letos se opět podařilo nabrat 3 všeobecné 4–leté třídy 

• přijímacím řízení – přílišná byrokracie v průběhu řešení přijímacího řízení – systém DIPSY 

není spjat se systémem spisové služby – nervozita v populaci – dlouhé čekání na výsledek 

• financování školství – peníze na nepedagogické pracovníky dle tvrzení medií – bude 

dofinancováno z MŠMT – na zřizovatele až od ledna 

• co se daří: 

o Erasmus+ - máme certifikované středisko 

▪ Job-shadowing pro učitele 

▪ Dlouhodobé výměny jednotlivců 1-3 měsíce – cca 10 žáků 

▪ Krátkodobé výměny skupin žáků (1 týden + 1 týden) – cca 5 skupin 

▪ Erasmus+ 2024 – Gymnazium Jihlava 

▪ Španělsko, Norsko, Island, Estonsko, Finsko 

o opět výměna s partnery z Německa (Weissenhorn) a Dánska (Aalborg) 

o proběhla celoškolní zpětná vazba od žáka směrem k učiteli – definované otázky 

z oblasti kompetenčního modelu učitele Gymnázia Jihlava 

o školní akademie (vybralo se cca 130 tisíc na dobročinnost) 

o školní parlament aktivně pracuje 

• zajímavé co proběhlo: 

o projektové dny – bude probíhat úprava nabídky ve vztahu ke vzdělávacímu 

programu 

o lyžařské kurzy 

o krajská kola soutěží – nový koordinátor pro krajské kolo MO 

o jarní koncert HSGJ – vystupovali maturanti HV 

o cesta do Bruselu (malá skupinka) 

o vystoupení DS spoušť – studenti i učitelé hrají divadlo 

• výrazné aktivity, které připravujeme: 

https://www.gymnaziumjihlava.cz/projekty/erasmus-2024/


o maturita – 5 tříd během 5–ti dnů připuštěni všichni, zatím problémy s písemnou částí 

2 žáci školy 

o školní výlety 

• školní parlament: pracuje a funguje dobře 

o volejbalový turnaj pro žáky ZŠ 

o floorbalový turnaj pro žáky gymnázia 

o univerzita 3. věku 1x za měsíc 

o mnoho menších aktivit v průběhu školního roku 

• opravy budov:  

o byla dokončena rekonstrukce vnitrobloku – okolí školy (34 mil Kč) – má stále dohru 

v odstraňování nedostatků 

o půdní vestavba (budova A) probíhá soutěž na dodavatele, v červenci startuje stavba 

(cca 65 mil Kč) 

o rekonstrukce regulace topení a vzduchotechniky (cca 4 mil Kč) 

o čeká nás studie na rekonstrukci sekretariátu školy (cca 1 mil Kč) a budovy B (cca 100 

mil Kč) 

• Co nás v nejbližší době čeká: 

o konec školního roku 

▪ maturita – od pondělí 19. 5.  – oslava vzdělávání školy 

▪ předání maturitních vysvědčení úterý 27. 5.  

▪ dokončení úvazků a příprava nového školního roku 

▪ uzavření klasifikace za 2. pololetí – pátek 20. 6. 2025 

▪ třídní akce (výlety) 24. – 26. 6. 

• různé: 

o hospodaření Občanského sdružení 

o pro letošní kalendářní rok jsme dostali o 1,5 mil. Kč více pro sportovní třídu 

• dotazy a připomínky: 

o jak bude probíhat řešení zpětné vazby ve škole: Každý učitel by měl probrat obsah 

jeho zpětné vazby s danou studijní skupinou, střední management a vedení školy 

probere výsledky s těmi učiteli, jejichž zpětná vazba vykazuje odchylku od školního 

průměru, popřípadě je možnost u některých učitelů a některých skupin tuto zpětnou 

vazbu zopakovat v polovině června. Další kolo zpětné vazby proběhne v polovině 

února v dalším školním roce a snaha vedení školy je, aby procesy proběhly významně 

rychleji. 

 

 

 

 

 

 

 

zapsal: Mgr. Pavel Suk ŘŠ 


